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Kære Laura Rosenvinge 
 
Tak for din henvendelse fra den 15. april 2021 til Teknik- og Miljøforvaltningen om naturlegepladsen i 
Valbyparken. Du får svar fra mig, fordi din henvendelse hører under mit ansvarsområde i forvaltningen. 
 
Forvaltningen har på nuværende tidspunkt ikke planer om en gennemgribende renovering af 
naturlegepladsen. Der bliver foretaget løbende driftsmæssige reparationer på elementer, der er gået i 
stykker eller er blevet så slidte, at der kunne være risiko for brugerne.  
 
Legepladsen bliver under normale omstændigheder brugt til mange forskellige aktiviteter og 
arrangementer. Under nedlukningen har ekstra mange borgere søgt ud i byens grønne områder og 
legepladser. Det har øget presset og sliddet i de grønne områder, inklusiv naturlegepladsen. På grund af 
legepladsens popularitet og store brugertryk også før nedlukningen er den meget slidt, og mange af 
elementerne trænger til en renovering eller udskiftning. 
 
Siden 2018 er der ikke bevilget flere midler til vedligeholdelse af legepladsområdet, og det har derfor ikke 
været muligt at vedligeholde naturlegepladsen i det nødvendige omfang. Det er et stort ønske for 
forvaltningen at få mulighed for at renovere naturlegepladsen, så den fortsat kan være et attraktivt 
udflugtsmål for blandt andre børnefamilier og institutioner i København og omegn. Forvaltningen 
arbejder derfor løbende på at søge flere midler til naturlegepladsen både via lokaludvalg og politiske 
indstillinger. 
 
Jeg håber, at du hermed har fået svar på dit spørgsmål. 
 
Med venlig hilsen 
 
Nikolaj Hvingtoft Hansen 
Vicedirektør 
_______________________________ 
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